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Referat 

Bestyrelsesmødet den 23/8 2021 kl. 19.00-21.00: møde Skærbæk 
Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Endnu ikke nyvalgt – er klar til næste møde. Mai og Kira deltager. 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Ulrich Nicolaisen, Karina Borgaard, Lise Jensen, Michael Rix, Frank 
Hansen 
Personale: Carsten Bonde, Pia Storm Pedersen 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jacobsen m.fl.  

Fraværende: Lise, Ulrich, Mette og Jens 

Godkendelse af referat og dagsorden.  
 
Referatet godkendes efter mødet ved accept eller kommentering af referatet senest 5 dage efter 
udsendelse. 
Dagsorden godkendt. 

 

1. Nyt fra eleverne: 
Vi er lige startet og der er ikke valgt elevråd endnu. Vi vil gerne fortsætte, hvis vi bliver valgt til 
det. 

2.  Nyt fra medarbejderne:  
Skolen er startet fint og vi er kommet godt i gang.  

3.  Nyt fra ledelsen: 
- Coronastatus 

Et enkelt smittetilfælde i Taulov. Ingen ansatte er i isolation. 14 dages årgangsopdelt endnu. 
- Opstart skoleår 21-22 

Rigtig fin opstart – god energi og velforberedte ansatte. Nye ansatte kommet godt i gang. 
- Forældremøder 

Efter planen – indtil videre god stemning og fine møder. 
- ARLA automat 

Er kommet i gang med stor succes. Udbuddet er nødder, Arla produkter og vand med smag. Brian har 
travlt – skal på sigt overtages af elevrådet. Indholdet drøftes med Brian. 

 

2.0 Breaking og ekstra – Drøftelse af kommunal indstilling til bygningsrenovering 
I dagens udgave af Fredericia Dagblad kan I læse den indstilling en gruppe i Forvaltningen indstiller til 
politikerne omkring anvendelse af de 340 mill. Kroner, der er afsat til skolebygninger.  
I får lige et brush-up fra ledelsen – efterfølgende drøftelse. 
Referat: forvaltningen har indstillet til politikerne at 340 mio. skal bruges til renovering af skolerne efter en 
prioriteringsliste. Skærbæk og Taulov er nummer 5 og 6 på denne liste. Vi afventer en politisk udmelding 
(temamøde den 25/8) og en tidshorisont samt beløbets størrelse. Efterfølgende vil vi meget gerne indgå i en 
dialog om udmøntning og prioritering af det tilkendte beløb efter Fjordbakkeskolens behov. 
 

2.  Ny plan for elevevaluering – den endelig udformning af version 1.0 
Ledelsen præsenterer den endelige udformning af den nye model for elevevaluering og skole/hjem samtaler 
– som bestyrelsen besluttede som forsøgsordning i skoleår 2021-2022. Bilag fremlægges på mødet – skal 
lige igennem sidste behandling mandag formiddag i ledelsen  
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Udelukkende positive tilkendegivelser – vi går nu i gang og vil evaluere efter året og tage stilling til 
forbedringer og uhensigtsmæssigheder.  Alle ser det som en forbedring af hidtil praksis. 
En enkelt bemærkning om at slette en linje omkring forældrenes manglende læsning af elevplanerne ønskes 
fjernet. Hensigten er ikke at sende skrivelsen i den form ud til forældrene – men bemærkningen fjernes fra 
skrivet. 
 

3.  Prioritering af temaer til dette skoleårs møder i Skolebestyrelsen – hvad er vigtigst? 
Før sommerferien oplistede vi en række mulige temaer og ”gæste” oplægsholdere. Nu prioriterer 
bestyrelsen de oplistede temaer. 
Formandens indstilling til prioritering af temaer med gæstedeltagere: 
28. september: SFO-Fritid, Status Den Attraktive Udskoling 
27. oktober: Overgange internt og eksternt 
9. december: DAU – Den attraktive udskoling - afgørelse 
24. januar: FLC (Fjordbakkeskolens læringscenter) / Legende læring og brobygning 
Der kan naturligvis forekomme ændringer og forskydninger – afhængigt af andre opståede punkter 
 
Godkendt som ovenstående plan. 

 
4. Samarbejde med virksomheder (Temapunkt) 
Bestyrelsen valgte sidste år at opprioritere dette punkt, fordi det har ligge stille i Coronaperioden. Åben 
drøftelse og efterfølgende handleplan, genindsættelse af arbejdsgruppe etc. 
Beslutning: På et fælles mellemtrinsmøde drøftes kommissoriet for virksomhedsbesøget - - f.eks. 5. årgang – 
jobbeskrivelse, forskellige stillinger og uddannelse – hvad skal der til: Når kommissoriet ligger klar sendes 
det til Frank og Michael, som etablerer en kontakt til en virksomhed. Carsten er kontaktperson for skolen. 

5. Foreløbig evaluering af forældremøder. 
Oplæg fra forældrene kan tage udgangspunkt i klassens alder og kan omfatte aktuelle emner, kommende 
skolebestyrelsesvalg, opnåede resultater (skolekøkken) – udsigt til kommende renoveringspulje etc – højst 
10 min. 
                   

6. Eventuelt 
Næste møde omkring punktet DAU ønskes en nærmere redegørelse for elevflytninger og trivsel i 
udskolingen. Mette deltager i mødet og vil lave et lille oplæg. 
 

Komm. møder i skoleåret: 28/9 (T), 27/10 (S), 9/12 (T), 24/1(S), 22/2(T), 30/3(S), 21/4(T), 23/5(S), 21/6(T) 

 


